
 
 

PREGUNTES AL PLE MES DE JUNY 2024 
 

PREGUNTA 1 

 

Nom  Miquel Madrigal  

Al ple del mes de març vaig fer la següent pregunta: Per què es permet que els 
vehicles aparquin a la Riera de Sant Cugat fins al carrer Dàlia tot i estar 
senyalitzat que està prohibit aparcar?  

A data d'avui no s'ha fet cap intervenció. Hi ha alguna "raó" que desconeixem 
per què a certs vehicles se'ls permeti aparcar inclús sota mateix de la senyal de 
prohibit aparcar? 

 
PREGUNTA 2 
 

Nom  Llorenç Madurell (AV Terra Nostra) 

 

1) Hem vist que en resposta a la publicació de la convocatòria d'una 
manifestació protestant per les zones taronges, per part d'altres barris, la 
resposta per part del regidor d'urbanisme i mobilitat ha estat trucar-los al 
moment i fins i tot ajornar la posada en marxa d'aquestes zones taronges.  

Vol dir això que el mecanisme per que l'ajuntament respongui no han de ser 
instàncies sinó convocar i fer publicitat de manifestacions?  Si es així agrairíem 
que ho facin públic perquè  la ciutadania n'estigui al cas  

 

2) Des de la comissió de la Riera que hem posat en marxa des de l'Associació 
de Veïns de Terra Nostra, hem presentat fa gairebé dues setmanes una 
instància convidant a tècnics i regidor d'urbanisme i mobilitat, Sr. Iruela, a que 
el proper dia 1 de juliol es reuneixi amb nosaltres per que ens informin de l'estat 
de tots els projectes, planejaments, aprovats, aturats i/o en estudi que afectin a 
la mobilitat de Terra Nostra així com alguna altra qüestió que hem detallat a la 
instancia. No hem tingut fins a dia d'avui més resposta que un "ho miro" i 
voldríem saber si tenim el compromís per part del regidor i tècnics d'assistir a la 
reunió demanada i a donar-nos les explicacions per tal que els veïns del barri 
puguin conèixer en detall la situació a dia d'avui i la comissió pugui treballar en 
propostes de valor. Entenem que ha de ser aquesta la manera, mitjançant 
instàncies i no havent de convocar manifestacions. si no es així, també 
agrairem que ens ho facin saber. 


